
 

 

Tlustý tatínek – Mám tlustého tatínka. 

Tlustý mobil. – Mám tlustý mobil. 

Tlustá maminka – Mám tlustou maminku. 

Tlusté dítě – Mám tlusté dítě. 

 

Mít, vidět, vědět, hledat, snídat, obědvat, večeřet, dát si. 

 

Jaká je káva? – Káva je černá. 

Jakou kávu si dáš? - Dám si černou kávu. 

 

Kdo je to? – To je Petr/ Anna. 

Koho vidíš? – Vidím Petra/Annu. 

 

Co je to? – To je auto. 

Co vidíš? – Vidím auto. 

Odkud – z/ze 

Kde / Kam 

Kde jsi? Jsem ve škole.  //  Kde studuješ? Studuju v Brně. 

Kam jdeš/jedeš? Jedu do školy. // Jdu do nemocnice. 

 

Je mu 50 let. 

Moje babička je … 

Přítelkyně - Je jí 22 . 

 

Kolik stojí tvůj počítač? 

 

Co neděláš večer? Nepiju pivo / nedívám se na televizi 

 

 



 

 

Jak se jmenuješ? Jmenuju se Michaela./ Já jsem Sasha. 

 

 

8:12 – Je osm dvanáct.   20:12 – V dvacet dvanáct 

4:55 – Je čtyři padesát pět.  16:55 – V šestnáct padesát pět 

10:20 – Je deset dvacet.  22:20 – V dvacet dva dvacet 

 

Kolik je hodin? – What time is it? 
Je jedna hodina. 1:00 
Jsou dvě hodiny. 2:00 
Jsou tři, čtyři hodiny. 3:00 / 4:00 
Je pět, šest,sedm hodin. 5:00/ 6:00/ 7:00 
 
Je pět hodin. 

V kolik hodin? 
V jednu hodinu. 
Ve dvě, tři, čtyři hodiny. 
V pět, šest, sedm… hodin. 

Ráno / večer 

2:00 – Jsou dvě hodiny. 

2:15 – Je čtvrt na tři. 

2:30 – Je půl třetí. 

2:45 – Je tři čtvrtě na tři. 

 

V kolik hodin začíná lekce? Ve 3 hodiny/15:00. 

V kolik hodin končí lekce? V půl šesté / sedmnáct třicet. 

 

19:00 / 9:30 / 15:45 / 10:30 / 12:15 / 20:50 / 23:00 / 20:10 

Čas – time 

Část – part 

Často – often 

 

Půlnoc – midnight 

 

Dopoledne / Odpoledne 

 



 

Snídám ráno. Snídám dopoledne. 

Odpoledne studuju. 

 

Dobré ráno. / Dobré dopoledne. 

 

O víkendu (sat – Sunday)  – Ve všední den (Mon – Fri) 

 

 

 


